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Eldreråd 2020 - 2023 har behandlet saken i møte 28.11.2022 sak 21/22 
 
Behandling i Eldreråd 2020 - 2023 28.11.2022: 
Hovedmål – Nære Orkland 
Orkland kommune skal være NÆR og arbeide for gode menneskemøter, møte individuelle behov og 
ta hele Orkland i bruk. 
 

Eldrerådet i Orkland har gjennomgått forslaget til budsjett. Rådet opplever at det er til dels store 
sprik i den informasjonen som følger budsjettene. Vi stusser over dette og lurer på årsaken.  

Det er vanskelig å komme med høringsuttalelser når en ikke vet hvilke tall og hvilken informasjon 
som er det korrekte. Det tilligger administrasjonen et stort ansvar når kommunedirektørens forslag 
legges fram. Vi bestrider ikke riktigheten av informasjonen, men opplever altså at vi ser ulike tall og 
divergerende informasjon. Når vi åpner for drøftinger i rådet, erfarer vi at medlemmene har fått ulik 
informasjon – eventuelt at vi har forstått informasjonen forskjellig. Det er svært vanskelig å forholde 
seg til og å ta avgjørelser på så ulikt grunnlag. 

Dessverre er det også slik at de erfaringene vi har på dette området, får oss til å ha sviktende tillit til 
de tallene og den informasjonen vi får. 

Bekymringer i eldrerådet mot budsjettbehandlingen 

Eldrerådet er bekymret over at rehabiliteringsavdelingen ved Meldal helsetun er foreslått satt på 
vent. Det ble gjort et vedtak i fellesnemnda (12.04.2018) for Meldal helsetun om en felles 
rehab.avdeling for alle Orklandskommunene. Dette vil styrke fagmiljøet og avhjelpe plassbehov ved 
andre bo- og helseinstitusjoner. 

Ved Hamnahaugen helse- og omsorgssenter står fem plasser fremdeles i bero grunnet 
innsparingskrav. Helt nye rom står ubenyttet, noe vi ser på som svært uheldig. 

Eldrerådet slutter seg også til ønsket fra beboere som sogner til Snillfjord omsorgssenter (SOS) og 
som ønsker at kjøkkenet skal bestå og lage og bringe ut mat til de 17 brukerne også i framtida. 
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Vårt forslag er: 

- Kjøkkenet ved SOS består 
- De fem rommene som står tomme på Hamnahaugen må tas i bruk når det er behov for dem 
- Rehabiliteringsavdelingen ved Meldal helsetun åpner som planlagt 

 
Eldrerådet er bekymret for Orkland kommunes økonomi, spesielt med tanke på gjeldsgraden i 
kommunen. 

Vi råder derfor Orkland kommune til å tenke opprustning og restaurering av det eksisterende Orkdal 
helsetun i stedet for å bygge nytt på Orkanger. 

 
Votering 
Enstemmig 
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Eldrerådet er bekymret for Orkland kommunes økonomi, spesielt med tanke på gjeldsgraden i 
kommunen. 

Vi råder derfor Orkland kommune til å tenke opprustning og restaurering av det eksisterende Orkdal 
helsetun i stedet for å bygge nytt på Orkanger. 
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